

LCol A.L. Goodman, CD



LCol Lee Goodman enrolled in the Canadian Armed Forces (CAF) in 1993, after working several years in the construction industry in Toronto. Following military engineering training at Canadian Forces Base Chilliwack, she was posted to Edmonton in 1996, where she was employed as the Plans Officer in the Construction Engineering Section. This was the first of many postings, primarily within the Army and joint environments.

LCol Goodman enjoyed a great degree of geographic stability in her early career (Edmonton), and again in the last third of her career (Ottawa). In between, there were moves in and out of Ottawa, alternating with moves down to the US and east to Gagetown. During her many postings, she has served within six Level 1 organizations

across DND and the CAF: Canadian Army, Royal Canadian Air Force, Assistant Deputy Minister (Infrastructure and Environment), Vice Chief of Defence Staff, Canadian Expeditionary Force Command (CEFCOM) and Canadian Joint Operations Command (CJOC).

The best experiences in the CAF are sometimes related to holding a specific position or title, but more often than not they are shaped by the people with whom one works; LCol Goodman counts herself lucky to have met and worked with so many great people from across the Defence Team. She particularly values her time spent within the Canadian Army, the challenging jobs at CEFCOM and CJOC, her sub-unit command as Senior Instructor of Construction Engineering and Management Squadron at the Canadian Forces School of Military Engineering, and her four years as the Canadian Forces Fire Marshal.

Since 2020, LCol Goodman has been Director of Land Infrastructure with Canadian Army HQ. She will retire from the CAF on 14 August 2023, after thirty years of service. In retirement, she looks forward to spending more time with family and friends, indulging in her quilting hobby, and heading out on RV road trips with her husband, Maj Maarten Annion.

CHIMO!

Lcol A.L. Goodman, CD



Lcol Lee Goodman s'est enrôlée dans les Forces armées canadiennes (FAC) en 1993, après avoir travaillé plusieurs années dans l'industrie de la construction à Toronto. Après une formation en génie militaire à la Base des Forces canadiennes Chilliwack, elle a été affectée à Edmonton en 1996, où elle a été employée comme officier des plans dans la section du génie construction. Ce fut la première de nombreuses affectations, principalement au sein de l'armée et des environnements interarmées.

Lcol Goodman a joui d'une grande stabilité géographique au début de sa carrière (Edmonton) et de nouveau dans le dernier tiers de sa carrière (Ottawa). Entre-temps, il y a eu des déménagements à l'intérieur et à l'extérieur d'Ottawa, alternant avec des déménagements vers les États-Unis et

vers l'est du pays jusqu'à Gagetown. Au cours de ses nombreuses affectations, elle a servi au sein de six organisations de niveau 1 au sein du MDN et des FAC : l'armée canadienne, l'aviation royale canadienne, le sous-ministre adjointe (infrastructure et environnement), au vice-chef d'état-major de la défense, au Commandement de la Force expéditionnaire du Canada (COMFEC) et au Commandement des opérations interarmées du Canada (COIC).

Les meilleures expériences dans les FAC sont parfois liées à l'occupation d'un poste ou d'un titre précis, mais le plus souvent elles sont façonnées par les gens avec qui l'on travaille; Lcol Goodman s'estime chanceuse d'avoir rencontré et travaillé avec tant de gens formidables dans l'ensemble de l'équipe de la défense. Elle apprécie particulièrement son temps passé au sein de l'armée canadienne, les emplois stimulants au COMFEC et au COIC, son commandement de sous-unité en tant qu'instructeur sénior de l'escadron de gestion et de génie construction à l'école du génie militaire des Forces canadiennes, et ses quatre années à titre de Directrice du service des incendies des Forces canadiennes.

Depuis 2020, Lcol Goodman est directrice de l'infrastructure de la force terrestre au QG de l'armée canadienne. Elle prendra sa retraite des FAC le 14 août 2023, après trente ans de service. À la retraite, elle a hâte de passer plus de temps avec sa famille et ses amis, de s'adonner à son passe-temps de courtpointe et de partir en voyage en roulotte avec son mari, le Maj Maarten Annion.

CHIMO !